2020 主日崇拜事奉輪值同工

	2020 工马尔州于华州区门工			
	本週主日 This Sunday 05/24/2020	下週主日 Next Sunday 05/31/2020		
中文主席 English Presider	方向	宋保軍		
中文講員 English Speaker	程保治 牧師	徐肇基牧師 Rev. George Hsu		
翻譯 Interpreter	陳瑛	方向		
中文司琴 Pianist	羅鳳玲	張禧恩		
中文招待 Ushers	N/A	N/A		
音響/ 投影 Audio Engineer/PPT	N/A/姚藝 婷	N/A/李彦錦		
托兒 Nursery	N/A	N/A		
圖書館 Library	N/A	N/A		
分莱同工 Lunch Serving	N/A	N/A		
清潔同工 Cleaning	N/A	N/A		
保安 Officer	N/A	N/A		
週二 Tuesday	婦女園契 Women's Bible Study Fellowship			
週五 Fri. Night	青少年團契,家庭查經 Youth/Family Bible Study			

每月常費預算

宣道預算

Monthly Budget for General: \$15,000.00 Mission: \$2,500.00

Contributions	Last Sunday	Month-to-date	Apr. Income	Apr. Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$2,600.00	\$4, 110. 00	\$9, 396. 00	10, 264. 46
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$3000.00
宣道 Missions	\$400.00	\$6 40. 00	\$1,130.00	\$83 . 25
其他 Special	\$200.00	\$250.00	\$1,200.00	\$1,400.00

每月背诵经文 Monthly Verses - May 2020:

我賜給你們一條新命令。乃是叫你們彼此相愛: 我怎樣愛你們。你們也 要怎樣相愛。 (约翰福音 John 13:34)

你們若有彼此相愛的心。 眾人因此就認出你們是我的門徒了。(约翰福音 John 13:35)

牧師 Pastor	
程保治 Jeff Cheng	
Tel: (918) 970-0053	
jeffpcheng@gmail.com	

長老 Elder 張文迪 Wen-Dyi Chang Tel: (918) 252-4886 wendyiand louise@gmail.com

Associate English Pastor Rev. Joshua Olds Tel: (214) 597-8573 josh@josholds.com



滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449 http://www.tulsaccc.org/

使人作主門徒·本地传福音

Make Disciples · Local Evangelism

主日崇拜程序

ORDER OF WORSHIP

五月二十四日 May 24, 2020 主席 Presider: 方向

10:45AM - 12:15PM

司琴 Pianist: 羅鳳玲 講員 Speaker:程保治牧師

默禱 Silent Prayer 625 主在聖殿中 The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All 實召 Convocation 辞 Psalm 67:1-2 主席 Presider

頌禱 Praise and Prayer 增美一神, 主禱文 Doxology, The Lord's Prayer 眾立 All 眾坐 Congregation

讚美詩 Praise Hymns 192 智他为王 All Hail the power of Jesus' name

319 我知所信的是誰 | Know Whom | Have Believed 祈祷 Invocation 主席 Presider 讚美詩 Praise Hymns 338 他藏我灵 He Hideth My Soul 眾坐 Congregation 讀經 Scripture Reading 西 Col. 4:2-18 眾坐 Congregation

證道 如何傳福音?

程保治牧師 Rev. Jeff Cheng

Sermon How to Preach the Gospe!? 奉獻 Offering 463 凭你意行 Have Thine Own Way Lord

主席 Presider

歡迎. 報告 Welcome, Greeting & Announcements 主席 Presider 毎月经文 Monthly Verses

主席 Presider

讚美 荣耀歸於真神 Glory to God in the Highest 眾立 Congregation 祝禱 Benediction 程保治牧师 Rev. Jeff Cheng

阿們頌 Amen Praise

眾立 Congregation

默禱 Silent Praver

眾坐 Congregation

殿前代禱 Altar Prayer Request

眾坐 Congregation

報告事項:

- 1. 歡迎大家參加線上主日崇拜。神賜福大家。
- 2. 下主日 (5/31) 是聯合崇拜 將在十點四十五分聚會在線上聚會。請預備心 參加。
- 3. 本週三晚上在線上有禱告會, 七點半, 請大家預留時間參加。 Z00M Meeting ID: 321-971-546
- 4. 主日学学习罗马书 (英语班和中文班)。我們會在網上透過 ZOOM 上課。欢迎 弟兄姐妹加入, 一起学习神的话语。 ZOOM Meeting ID: 414-625-455.
- 5. 若弟兄姐妹們要奉獻, 大家可以用以下幾種方式: (1) 把支票寄到教會, (2) 透過教會網頁 Paypal 和 Donate from account (3) 教會執事同工可以到會 友家把奉獻送到財務家。(4) 透過 Arvest Zelle 轉版。
- 6. 教會執事會通過設立一個疫情愛心奉獻, 讓有感動的弟兄姐妹們可以透過教 會來幫助在災區的教會和當地的居民。我們會找適合的渠道把支援送到有需 要的地方。
- 7. 5/31 是全美 (球) 祷告日, 请登入"华人策略联盟"网站, 上午华人教会, 主日崇拜, 播放影片, 同心祷告, 下午美西 2PM, 美东 5PM, 全美网上, 祷告大会, YouTube, Facebook 同步直播。
- 8. 上主日中/英語崇拜出席人數 80+人。

祷告事項:

為穆斯林禱告

- 1. 為印尼比馬人的歸主運動能夠持續、並愈發成熟禱告。
- 2. 祷告願更多基督工人來到印尼, 透過各樣的管道向未認識主的人介紹主耶 穌。

教會事工

- 1. 為青少年/英文牧師聘牧委員會及聘牧過程禱告。
- 2. 為教會的網絡培靈會 (5/23) 及講員劉銘輝牧師父子禱告。
- 3. 為七月份暑期聖經學校各樣籌備工作及參與的同工禱告。
- 4. 為修復我們教堂的入口車道禱告。

肢體關懷

- 1. 為高中和大學畢業生的就學或就業禱告。
- 2. 為林鳳珍姊妹能找到合適的公寓住處代禱。
- 3. 為陳彥廷弟兄家人將於 5/28 搬來滔沙代禱。求主保守順利平安。 普世宣教
- 為高榮德牧師及其同工在基督工人中心及美中的事工代禱。 健康需要
- 1. 感謝主暢麗平姊妹父親的手術順利。請為他的身體康復及教思禱告。

Announcements:

- 1. We welcome everyone and new friends who worship with us online this morning.
- 2. Next Sunday (5/31) we will only have online service from 10:45 AM to 12:20 PM.
- 3. We will have Wednesday evening 7:30 PM online prayer meeting. Please reserve time to join us. ZOOM Meeting ID: 321-971-546
- 4. Church Sunday school are studying Romans (English class and Chinese

- class). We are only going to meet online using ZOOM. Brothers and sisters are welcome to join us to learn the Word of God. ZOOM Meeting ID: 414-625-455.
- 5. If you want to make offering to the church, here are a few ways: (1) Send your check to church; (2) Thru church website Paypal or Donate from account online donation; (3) Church deacon can pick up the offering check from members' house and send to treasurer. (4) Thru Arvest Zelle fund transfer
- 6. Church deacon board approved special love fund and accept donation for the affected area. We will donate to local organization and national organization to help the people in need.
- 7. 5/31 is American Prayer Day. Please go to the "Chinese Strategic Alliance" website, worship in the morning, online prayer conference nationwide @2PM West time/5PM East time, YouTube & Facebook live broadcast simultaneously.
- 8. Last Sunday Chinese/English services attendance was 80+.

Prayer Items:

Pray for Muslims

- 1. Pray for the Indonesian Bima movement toward Jesus to continue growing and maturing.
- 2. Pray for more workers in Indonesia who can teach about Jesus in a relevant way to those who do not know Him.

Church Ministry

- 1. Pray for the Youth/English pastor search committee and the process.
- 2. Pray for the church's Online Revival Meeting (5/23) and speakers Pastor Phillip Liu and his son.
- 3. Pray for the various preparations and participation of the VBS in July.
- 4. Pray for the repair of the entrance driveway of our church.

Member Care

- 1. Pray for high school and college graduates as they continue schooling or look for employment.
- 2. Pray for Sister Lisa Lam to find a suitable apartment.
- 3. Pray for Brother Chen Yanting's family to move to Tulsa on 5/28. Pray for the smooth and safe protection of the Lord.

World Missions

1. Pray for Rev. Billy Ko and his co-workers for their ministries at Christian Witness Center and in the Mid-west.

Health needs

1. Thank God that the operation of Lily's father was successful. Pray for his recovery and salvation.

講道大綱 Sermon Outlines:

- 1. 在祷告中保持警醒 Stay alert in prayer
- 2. 藉生命來傳揚福音 Preach the gospel through life
- 3. 有美好的事奉團隊 Have a good ministry team